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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Donald Monvall, ordförande  PRO 

Yvonne Wheeler   PRO 

Gun Marie Gunnars   SPF 

Lena Bosticco    PRO 

    

Ersättare:  

Lenor Holgersson   PRO  

Christina Quensel-Höglund  SPF 

Ingegerd Malmqvist   PRO 

Olle Eriksson    SPF  

Ulla Anjou    PRO 

 

Anmält förhinder 

Gunilla Carlén , vice ordförande SPF  

 

I tjänsten: 

Kerstin Medin, avdelningschef 

Malin Lejonqvist, sekreterare i rådet 

 

Tidpunkt: Måndag den 3 december 2018 klockan  

10.00-11.45 

Lokal: Tumultet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Malin Lejonqvist 

 

Justerare: 

 

 

__________________________________________________   

Donald Monvall                Gun-Marie Gunnars 
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna.  

 

§ 2  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gun-Marie Gunnars justerar 

dagens protokoll senast den 5 december 2018 kl 12.00 

 

§ 4  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 5  Pensionärsrådets sammanträdestider 2019 

 Sammanträdestider godkännes. 

 

§ 6 Årsplanering 2019 

 Årsplanering godkännes. 

 

§ 7  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 13 december 2018 

  

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärende:  

  

 Ärende 12 och 13. Uppföljning av Vällingby 

hemtjänst respektive Hässelby hemtjänst, som 

drivs i egen regi 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Det är glädjande att det skett en förbättring sedan 

senaste uppföljningen.” 

 

 Ärende 14. Uppföljning av Skolörtens 

servicehus, som drivs i egen regi 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet noterar att verksamheten 

fungerar i stort sett bra.” 

 

 Ärende 15. Anmälan av nya, registrerade 

ärenden 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet har frågor på en del ärenden.” 

Muriel Barrientos som gör uppföljningarna bjuds 

in till kommande råd för att svara på generella 
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frågor och redogöra för hanteringen av synpunkter 

och klagomål samt berätta hur uppföljningarna går 

till. 

 

§ 8 Anmälan av inkomna handlingar 
Protokoll nr 8 fört vid sammanträde för 

kommunstyrelsens pensionärsråd den 6 november 2018 

lägga till handlingarna. 

 

§ 9  Information från stadsdelsförvaltningen 

 

Kerstin Medin berättar: 

 

”Amanda Farhadian är inte längre avdelningschef utan 

är numera enhetschef för Skolörten. Rekrytering av ny 

avdelningschef pågår just nu. 

 

Verksamhetsplan och budgetarbetet är försenat på 

grund av det politiska läget. Man arbetar just nu med 

att bryta ner målen och arbeta in dem i kommande 

verksamhetsplan. Kerstin Medin redogör översiktligt 

för de mål stadsdelsförvaltningen kommer att sträva 

emot och som specifikt rör pensionärsrådets frågor. 

Pensionärsrådet får ca 30 min på sig att reflektera över 

målen och komma med input och egna förslag till 

verksamhetsplanen. Pensionärsrådets reflektioner och 

förslag kommer att redovisas separat. Av vikt för 

pensionärsrådet är möjligheten att deras förslag kan 

arbetas in i den kommande verksamhetsplanen. 

Inriktningen bör vara att uppnå äldreinsatser av hög 

kvalitet, att höja medarbetarnas kunskapsnivå samt att 

få till en bra dialog i omsorgen. 

 

Kerstin Medin berättar också om den nya lagen Lag 

(2017:612) om samverkan vid utskrivning från sluten 

hälso- och sjukvård som gäller nu. Enligt den lagen är 

primärvården/vårdcentralerna primärt ansvariga för att 

kalla till vårdplanering i hemmen. Det har inte fungerat 

så bra än så länge men man arbetar hårt på att få hela 

kedjan att fungera. 

 

§ 10 Rapport från förtroenderåd 

 Ingen rapport att lämna denna gång. 
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§ 11 Övriga frågor 

 Pensionärsrådet undrar varför man lagt ner det 

försöksprojekt som genomfört med rörelsedetektorer i 

hemmet.  

 Kerstin Medin berättar att försöksprojektet var 

kostsamt och inte rätt typ av projekt för Stockholms 

stad. 

 

 Ordföranden tackar rådets deltagare och 

stadsdelsförvaltningen för det gångna året. Ett speciellt 

tack riktas till de personer som slutar i rådet vid 

årsskiftet.  

  

§ 12  Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag 21 januari 2019. 

 

§ 13  Mötet avslutas 

  Mötet avslutas kl. 11.45 


